



体验澳洲的纯净空气和阳光,充分享受7天悠闲的生活方式。为老年人独家定制的澳大利亚7天养身深度之旅

- 蓝山深呼吸 游船也精彩 · 史提芬港观赏野生海豚 海边漫步垂钓
· 猎人谷 美酒美食养生之旅 · 塔龙加动物园 与澳洲特有动物近距离接触
· 大洋路经典畅游 疏芬山金矿镇淘金之旅

随团 特别赠送 旅行大礼包!

澳大利亚 悉尼周边及墨尔本7日

出发日期: 11月14、19、26日 14999元/人

中国东方航空开通南京直飞悉尼洲际航线!

Table with flight details: 航班, 航班号, 班期, 出发时刻, 到达时刻, 机型. Includes routes like 南京-悉尼 MU727 and 悉尼-南京 MU728.

注: 以上时刻均为当地时间

Logos for China Eastern, SYDNEY Destination NSW, CTS, and Gainty tours, along with contact information for various travel agencies.

Advertisement for '北京游故宫 南京看周围' (Beijing visit the Forbidden City, Nanjing see surroundings). Includes photos of historical sites and contact info for '周园'.

Large advertisement for '大型包船 畅游长江八省 饱览三峡全景12日游' (Large charter boat, cruise Yangtze River 8 provinces, enjoy the Three Gorges panoramic view 12-day tour). Features prices like 998 and 1980.

Advertisement for '舌尖上的太湖 2014年万人八鲜宴' (Taste buds of Taihu, 2014 10,000 people's Eight Fresh Banquet). Includes photos of food and details about the festival.

Large advertisement for '中北国际旅游' (Zhongbei International Travel). Features various travel packages for Jeju Island, Taiwan, and other destinations, along with contact information and a QR code.